
Zápisnica 

zo  zasadnutia  Komisie kultúry, cestovného ruchu a regionálnej politiky 

pri Mestskom zastupiteľstve v Rožňave prostredníctvom videokonferencie 

dňa 20. 4. 2021 

 

Program:  

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania 

2. Plnenie uznesení (Miroslav Demény) 

3. Záverečný účet mesta Rožňava vrátane škôl a školských zariadení a príspevkových organizácií  

k 31. 12. 2020 (Ing. Klára Leskovjanská) 

4. Návrh rozpočtu mesta na roky 2021 – 2023 (Ing. Klára Leskovjanská) 

5. Návrh zápisu Kronika mesta Rožňava 2014 (Erika Švedová) 

6. Informácia o pripravovaných podujatiach v roku 2021 (Mgr. Lenka Leštáková) 

7. Vyhodnotenie projektu Reštartni sa 2020, Návrh aktivít ročníka 2021 (Miroslav Demény) 

8. Diskusia, rôzne  

9. Záver  

 

 

k bodu č. 1 : Otvorenie, schválenie programu rokovania 

Zasadnutie komisie otvoril predseda komisie Miroslav Demény, privítal všetkých a oboznámil 

ich s programom zasadnutia. Skonštatoval, že komisia je uznášaniaschopná. Predseda komisie 

dal hlasovať za program uvedený v pozvánke.  

Číslo hlasovania: 1.   

Bod rokovania:    Schválenie programu rokovania  

Číslo uznesenia:   - 

Hlasovanie členov komisie:  hlasovalo 8 členov komisie 

P. č. Meno a priezvisko hlasovanie 

1. Miroslav Demény + 

2. Mgr. Matúš Bischof + 

3. Mgr. Monika Kerekešová, Dis. Art. + 

4. Mgr. Valéria Icsová neprítomná 

5. Mária Štítnická + 

6. Bc. Anežka Kleinová + 

7. Peter Katrenics + 

8. Mgr. Radoslav Kovács + 

9. Ján Szőllős + 

 

Za: 8   Proti: 0  Zdržal sa: 0 

Všetci prítomní členovia komisie súhlasili s navrhnutým programom rokovania komisie. 

 

 

k bodu č. 2: Plnenie uznesení 

Z predchádzajúcej komisie zo dňa 16. 2. 2021 predseda komisie informoval o plnení uznesení 

k bodom: Koncepcia rozvoja školstva v meste Rožňava na obdobie 2021 - 2026 s výhľadom 

do roku 2030 (Mgr. A. Tamásová),  VZN o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu 

mesta – návrh (Mgr. J. Halyák) a Návrh zápisov Kronika mesta Rožňava 2017 a 2019 

 

Členovia komisie informáciu berú na vedomie. 

 

 



k bodu č. 3: Záverečný účet mesta Rožňava vrátane škôl a školských zariadení a 

príspevkových organizácií  k 31. 12. 2020 

Materiál prezentovala  Michaela Erősová z odboru finančného, miestnych daní a poplatkov. 

Číslo hlasovania: 2.   

Bod rokovania:   Záverečný účet mesta Rožňava vrátane škôl a školských zariadení a príspevkových organizácií  

k 31. 12. 2020 

Číslo uznesenia:   01/04/2021 

Hlasovanie členov komisie:  hlasovalo 9 členov komisie 

P. č. Meno a priezvisko hlasovanie 

1. Miroslav Demény + 

2. Mgr. Matúš Bischof + 

3. Mgr. Monika Kerekešová, Dis. Art. + 

4. Mgr. Valéria Icsová + 

5. Mária Štítnická + 

6. Bc. Anežka Kleinová + 

7. Peter Katrenics + 

8. Mgr. Radoslav Kovács + 

9. Ing. Ján Szőllős + 

Za: 9  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 01/04/2021  Komisia kultúry, cestovného ruchu a regionálnej politiky odporúča 

MZ schváliť Záverečný účet mesta Rožňava vrátane škôl a školských zariadení a príspevkových 

organizácií  k 31. 12. 2020 bez výhrad podľa uznesenia na s. 2 predloženého materiálu. 

 

 

 

k bodu č. 4: Návrh rozpočtu mesta na roky 2021 – 2023  

Materiál prezentovala  Michaela Erősová z odboru finančného, miestnych daní a poplatkov. 

 

Číslo hlasovania: 3.   

Bod rokovania:   Návrh rozpočtu mesta na roky 2021 – 2023 

Číslo uznesenia:   02/04/2021 

Hlasovanie členov komisie:  hlasovalo 9 členov komisie 

P. č. Meno a priezvisko hlasovanie 

1. Miroslav Demény + 

2. Mgr. Matúš Bischof + 

3. Mgr. Monika Kerekešová, Dis. Art. + 

4. Mgr. Valéria Icsová + 

5. Mária Štítnická + 

6. Bc. Anežka Kleinová + 

7. Peter Katrenics + 

8. Mgr. Radoslav Kovács + 

9. Ing. Ján Szőllős + 

Za: 9  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 02/04/2021  Komisia kultúry, cestovného ruchu a regionálnej politiky odporúča 

mestskému zastupiteľstvu schváliť Návrh rozpočtu mesta na roky 2021 – 2023 podľa uznesenia 

na str. 2 predloženého materiálu.  

 

 



k bodu č. 5: Návrh zápisu Kronika mesta Rožňava 2014 

Materiál prezentovala kronikárka E. Švedová. Keďže vtedajší kronikár nedokončil tento ročník, 

súčasná kronikárka ho musela dopracovať.  

Do diskusie sa zapojila A. Kleinová s pripomienkou, že by bolo vhodné zapracovať do kultúrnej 

oblasti jubilejný 20. ročník festivalu Rok na Gemeri, ktorý sa v roku 2014 po prvýkrát 

organizoval v Rožňave. A podobne navrhuje zapracovať ešte informácie o ďalších inštitúciách 

– Banícke múzeum v Rožňave, Gemerská knižnica Pavla Dobšinského v Rožňave a divadlo 

Actores. Svoje pripomienky pošle aj mailom kronikárke. 

 

Číslo hlasovania: 3.   

Bod rokovania:   Návrh zápisu Kronika mesta Rožňava 2014 

Číslo uznesenia:   03/04/2021 

Hlasovanie členov komisie:  hlasovalo 9  členov komisie 

P. č. Meno a priezvisko hlasovanie 

1. Miroslav Demény + 

2. Mgr. Matúš Bischof + 

3. Mgr. Monika Kerekešová, Dis. Art. + 

4. Mgr. Valéria Icsová + 

5. Mária Štítnická + 

6. Bc. Anežka Kleinová + 

7. Peter Katrenics + 

8. Mgr. Radoslav Kovács + 

9. Ing. Ján Szőllős + 

Za: 9  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 03/04/2021  Komisia kultúry, cestovného ruchu a regionálnej politiky navrhuje 

po zapracovaní pripomienok  k zápisu kroniky predložiť materiál do najbližšieho zasadnutia 

komisie. 

 

 

k bodu č. 6: Informácia o pripravovaných podujatiach v roku 2021 

L. Leštáková predložila materiál s plánom podujatí na rok 2021. Upresnila zameranie 

dokumentárneho filmu o potomkoch po bývalom primátorovi J. Póschovi. 

Členovia komisie informáciu berú na vedomie. 

 

 

k bodu č. 7: Vyhodnotenie projektu Reštartni sa 2020, Návrh aktivít ročníka 2021 

M. Demény prezentoval predložený materiál. Informoval, že mesto za svoju prezentáciu na 

webe projektu Reštartni sa bude platiť priamo z rozpočtu odboru kultúry, športu a CR. 

Členovia komisie informáciu berú na vedomie. 

 

 

 k bodu č. 8: Diskusia 

V rámci prvej témy v diskusii bola prizvaná pani Vjestová z TIK, ktorá hovorila o aktivitách 

TIK od poslednej komisie, na ktorej hodnotila predchádzajúcu turistickú sezónu. Počas doby, 

kedy bola kancelária uzavretá (zákaz vychádzania) poskytovali občanom informácie 

telefonicky alebo mailom. Zapojili sa do dotazníkového prieskumu s KOCR, tvorby 

strategického dokumentu CR s KSK, workshopu o cykloturizme a iné. 



P. Katrenič navrhuje dať vytlačiť aspoň nejaké letáky o turistických atraktivitách, napr. aj na 

štýl projektu Čiernych dier. 

N. Vjestová informovala o zámere Japonských filmárov nakrútiť dokumentárny film o našom 

okolí, 

P. Katrenič navrhuje aj leták čisto o sakrálnych pamiatkach, alebo okruh cintorínom 

N. Vjestová povedala, že okruh cintorínom mali spracovaný, že by ho v prípade potreby mohli 

upraviť 

I. Nemčok zhrnul, že po dohode s TIK budú postupne vytlačené materiály v slovenskej verzii- 

(Slovenský kras, trojdňový výlet, a neskôr Kalvária) 

A. Kleinová sa pýtala na nejasné body ohľadom rozpočtu,  

I. Nemčok povedal, že v rámci finančných možností sa budú tlačiť letáky, ale je možnosť aj 

zapojiť sa do aplikácie Activity point, ktorá je však spoplatnená. Informoval, o aktuálnom stave 

riešenia koncepcie rozvoja kultúry.  

Informácia o  projektoch podaných Odborom kultúry, športu a cestovného ruchu na Fond na 

podporu umenia prezentovala Mgr. Lenka Leštáková. Úspešný spomedzi troch projektov 

podaných na FPU bol iba projekt Medzinárodného festivalu detských folklórnych súborov, 

ktorý sa premenoval na Festival detských folklórnych súborov a plánuje sa realizovať v sobotu 

2. októbra 2021. 

L. Leštáková prezentovala zámer „rekonštrukcie“ lavičiek pred OKC – popísala odporúčanie 

hlavného architekta mesta a alternatívy na textovú formu, ktorá by bola použitá na drevené 

opierky lavičiek pri buste P. J. Šafárika a budú venované jeho životu a dielu. Texty budú 

odoslané na pripomienky členom komisie. M. Bischof nápad ocenil a ponúkol informácie 

o živote P. J. Šafárika. 

 

k bodu č. 9 

Predseda komisie Miroslav Demény poďakoval prítomným za aktívnu účasť a zasadnutie 

komisie ukončil. 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Lenka Leštáková                               Miroslav Demény   

     tajomníčka komisie                              predseda komisie 


